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Održan peti sastanak upravnog odbora Švajcarsko-kosovska 
podrška za Lokalnu samoupravu I decentralizaciju (LOGOS) 
druga faza. 

 

 

 

Sastanku koji je održan u restoranu “Royal King” u 
Velikom Ropotovu, prisustvovali su zamenik ministra 
MALS-a, g-din Basri Masmurati, kopredsedavajući 
LOGOS-a, g-đa Marie Marchand, iz asocijacije 
kosovskih opština AKO g-din Sazan Ibrahimi, 
predsednik opštine Ranilug g-din Gradimir Mikić, 
predsednik opštine Kamenica g-din Shaip Surduli, 
predsednik opštine Kačanik g-din Xhabit Zharku, 
predsednik optine Novo Brdo g-din Bajrush Ymeri, 
predsednik opštine Vitina g-din Nexmedin Arifi, 
predsednik opštine Đeneral Janković g-din Rufki Suma 
I zamenik predsednika opštine Klokot g-din Marko 
Svilanović. 
 
Posebne zvanice na ovom satanku upravnog odbora 
bile su: g-đa Saranda Cana-Švajcarska kancelarija za 
saradnju na Kosovu, g-din Norbert Piljs-HELVETAS, g-
din Pascal Fendich-HELVETAS kao I ostali 
predstavnici HELVETAS-a, Mentor Rexhepi, Ermira 
Salihu,Fatime Rrahmani I Dardan Maliqi. 
 

 
 
Pored ovih zvanica na sastanku je bila prisutna i nova članica LOGOS-a Tesa Bucks, koja je zadužena za ljudska 
prava u opštinama sa većinskim srpskim stanovništvom. 
 
Dnevni red ovog sastanka je bio: 
 
1. Uvodne napomene (Švajcarska kancelarija za saradnju i Ministarstvo Lokalne Samouprave) 
2. Pregled dnevnog reda 
3. Usvajanje beleški sa poslednjeg sastanka upravnog odbora koji je održan 19 septembra 2011 godine 
4. Prezentacija godišnjeg izveštaja za 2011 godinu i godišnjeg Operativnog plana za 2012 godinu 
5. Usvajanje godišnjeg izveštaja za 2011 godinu i godišnjeg Operativnog plana za 2012 godinu 
6. Dodatne stavke 
7. Zaključci i vreme narednog sastanka upravnog odbora 
 
Na ovom sastanku upravnog odbora potpisivani su ugovori sa opštinama koje su završile podnošenje dokumentacije 
za projekte drugog opštinskog poziva.Projekat koji se implementuje u opštini Ranilug je Šetalište u Velikom 
Ropotovu. 
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Sledeći sastanak upravnog odbora trebao bi biti održan u roku od šest meseci, tačnije septembra tekuće 2012 
godine. 
 

  
 
 
 

 


